
Referat fra FAU-møte tirsdag 22. april 2025 

Neste FAU-møte: 20.mai 

Lenke til FAU/Ris skoles nettside 

 

 

8A         Malin Thorngren (V) 

8B         Julie Wedege  

8C         Mona K. Døvik 

8D         Ida Lund-Hermanrud (T.R) 

8E         Hanne Valeur (T) 

8F         Helena Kruse Jensen (T) 

8G         Mina Braaten  

8H         Mette Melhus (T) 

9A         Helene Vedeld (T) 

9B         Mariann Stoltenberg Lind (T)  

9C         Helena Nyblom Munthe  

9D         Siri Horgen Hinze (T) 

9E         Hege Andreassen (T) 

9F      Mari S. Vestrheim 

9G      Hanne Bjerknes  

9H      Martine Aurdal (T) 

10A     Erik Tessem (T) 

10B     Kirsti Ellefsen (T) 

10C     Ståle Solem (T) 

10D     Lisa Fredriksen 

10E     Nina Søndersrød  

10F     Philippe Etienne (T) 

10G    Trond Botheim (T) 

10H     Silje Osberg  

10I      Christopher Rødsten (T)   

 
1. Oppdatering fra rektor 

 

• Ris Skole har årlig markering til minne om elevene som falt under 2. 

verdenskrig. Fra i år vil datoen for markeringen falle på 8. mai i stedet for 17. 

mai som tidligere. 

• Det er mange elever som benytter butikkene og cafeene på Vinderen i 

friminuttene, og det kommer stadig inn klager på uønsket atferd, bråk og 

forsøpling. Det er også meldt om stort pengebruk fra foreldre. Skolen har 

derfor sett på muligheter for å begrense turene til Vinderen og tilby et 

alternativ ved å legge til rette for økt bruk av skolens kantine. Skolen ønsker at 

FAU drøfter om det kan være et alternativ å innføre Digipay som 

betalingsløsning i kantinen. Foresatte kan overføre penger til kortet og sperre 

barnas mulighet til å overføre penger til f.eks. bankkort. Det påløper et gebyr 

på 2,5% på hver transaksjon. Fordelen vil være at flere elever vil nyttiggjøre 

seg av kantinen i stedet for å gå på Vinderen. 

   https://www.flipsnack.com/diggipay/diggipay-kortbrosjyre-2024/full-

view.html 

 

• Kantinen er nå åpen for både 9. og 10. trinn samtidig. 

• Orientering om rektors syn på den nye Skolebehovsplanen: 

På grunn av synkende elevtall i Oslo-skolen, er det foreslått å legge ned flere 

skoler for å spare kommunen for milliarder av kroner, mens paviljongen på Ris 

skole er planlagt fjernet tidligst i 2033. For å kunne avvikle paviljongen 

tidligere, foreslår Ris skole følgende endringer i skolestrukturen: 

• Uranienborg blir en ren barneskole (1.–7. trinn) 
• Majorstuen blir ungdomsskole for elever fra Uranienborg og Skøyen 
• Midtstuen tar imot alle elever fra Slemdal 

https://ris.osloskolen.no/om-skolen/rad-og-utvalg/fau/
https://www.flipsnack.com/diggipay/diggipay-kortbrosjyre-2024/full-view.html
https://www.flipsnack.com/diggipay/diggipay-kortbrosjyre-2024/full-view.html


Ris skole er i dag underdimensjonert når det gjelder fellesarealer. Driftsstyret 
vil skrive et utkast basert på rektors innspill, og ønsker innspill fra foreldre og 
ansatte. Disse kan meldes til leder av FAU Christoffer Rødsten. 

 

 

  
2. Oppdatering fra utvalg  

 

Driftsstyret 

• Sist møte var 4. mars. Her ble årsoppgjøret og disponering av midler som skal gå til nye 

pc`er til elevene, godkjent. 

• Nytt podcast studio står klart på skolen og et skaperverksted som alle lærere skal kunne 

benytte i ulike fag. 

• Mette Melhus og Ida Lund-Hermanrud er nye vara medlemmer i driftsstyret 

 

Skolemiljøutvalget 

• Årshjulet, utarbeidet av FAU, for aktiviteter per klasse er nå lagt inn som en del av 

skolens planer. 

• Skolen har nå fullført evalueringen av årets elevundersøkelse. På bakgrunn av en negativ 
utvikling i resultatene knyttet til mobbing, ønsket skolen å undersøke dette nærmere. 
Elevene ble derfor invitert til å skrive fritekst om sine opplevelser knyttet til mobbing. 
Gjennom dette arbeidet er det avdekket at enkelte elever ikke tok undersøkelsen helt på 
alvor, og at noen av svarene var overdrevne eller uriktige. Dette blir nå tatt opp med 
elevene, med fokus på å forklare hvorfor det er viktig å svare ærlig og nøyaktig i slike 
undersøkelser. 

• Utvalget gjentar utfordringen med at foreldre ikke videreformidler informasjon/sladder 
de får kjennskap til. Det er kjent at elever ofte vegrer seg for å bli sett på som "sladrere," 
og nå ser det ut til at denne holdningen også påvirker foreldrene. Dette skaper en 
utfordring, da skolen ikke får nødvendig informasjon og dermed ikke kan gripe inn i 
situasjoner som krever oppfølging. Det er nå vedtatt at det skal arrangeres et 
foreldremøte med en ekstern foredragsholder neste skoleår, for å belyse hvor viktig det 
er at foreldre tør å dele informasjon de får kjennskap til. 
 

Natteravnene 

• På grunn av budsjettkutt i utekontaktene er natteravnordningen viktigere enn 

noensinne. Helena Kruse Jensen rapporterer om godt oppmøte fra foresatte og positive 

erfaringer med natteravnrundene så langt i skoleåret. Alle klasser har ansvar for én 

periode i løpet av elevens tid på Ris skole, og det forventes at én foresatt per elev stiller 

én gang i løpet av de tre årene. Ris-foreldrene får ros fra andre skoler for sitt 

engasjement og bidrag til et trygt nærmiljø. 

 

Skoleballet 

• Årets skoleball er satt til 9. desember.  

• 9c 9f og 9i mangler foreldrekontakt som ansvarlige får gjennomføring av ball. 

  

 



3. Foreldreundersøkelse 

• FAU har utarbeidet nytt forslag til spørsmål for å få gjenopptatt foreldreundersøkelsen 

og øke deltagelsen. Spørsmålene er gjennomgått og ferdigstilles til neste FAU-møte. 


